

# Call our Midwives



Our community midwives are here to extend the unique care and support you have received during your stay into your home over the next 6-8 weeks.

They can guide you as you adjust to becoming a new mum, assess and offer advice on the wellbeing of you and your baby, support breast feeding, advise on safety and provide an important link when needed to your paediatrician, obstetrician and other healthcare professionals.

Please speak to our staff during your hospital stay for details of a home visit, they can help you plan and together we can give your family the best start at home.

t 2849 0321

## Service Charges

One visit \$1,650 Two visits \$3,300

Service Hours & Areas\*

Monday to Sunday

(including Public Holidays)

Hong Kong Island,

Kowloon and New Territories

#### \*Remarks

- A surcharge of \$200 per visit applies for Saturday, Sunday and Public Holidays
- Additional charge of \$350 for Outlying Island and West New Territories





# 預約社區助產士



快要和寶寶回家了,您想在家中享有助產士服務嗎? 我們的社區助產士可以在您出院後的6至8個星期內,到您家中, 繼續為您提供護理及給予您支持。

社區助產士會引導您投入媽媽的角色,為您和寶寶提供專業意見, 及作一些檢查、協助您餵哺母乳、並給予您育嬰知識技巧, 及安全指引。如有需要,她們可跟您的兒科醫生、產科醫生及 其他醫護人員聯繫,擔當溝通橋樑的重要角色。

在院期間,歡迎您向產科部職員,查詢社區助產士家庭探訪服務的詳情,我們期待為您和您的家庭共同開展一個美好新開始。

t 2849 0321

### 服務收費

一次 \$1,650

兩次 \$3,300

### 服務時間及地區\*

星期一至日(包括公眾假期) 香港島、九龍及新界

#### \*註

- 周六日及公眾假期每次家訪 加收\$200港元
  - 離島及新界西地區額外 加收\$350港元

